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Protokół Nr XLI/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

 z  dnia 29 grudnia 2021 r.  

   

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:40  tego samego dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 

  

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XLI sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała Radnych, 

Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

gminy.   Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających 

z Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania wraz 

z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z Sesji mogą pojawiać się z 

opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie na 

tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 13 radnych potwierdziło 

swoją obecność ( nieobecny radny, Piotr Płatos, Leopold Rup).  

 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. Nie zgłoszono 

uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania 

 ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr XL/21 z dnia 29 listopada 2021r. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2022 rok 

b. przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Oleśnica na 2022 rok 

c. zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Oleśnica a Gminą Chmielnik w zakresie 

zapewnienia obsługi informatycznej Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Oleśnicy na rok 2022 

d. zmiany uchwały Nr XXXI/157/20 z dnia 29 grudnia 2020r. w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

zmienionej Uchwałą Rady Miejskiej Oleśnica Nr XXXVIII/200/21 z dnia 24 września 

2021r. 

e. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022 

f. określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

g. określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

h. udzielenia pomocy finansowej 

i. zatwierdzenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

Publicznej Szkoły Podstawowej im Stefana Żeromskiego w Oleśnicy i Przedszkola 

Gminnego im. św. Jana Pawła II w Oleśnicy prowadzonych przez Gminę Oleśnica w 

2022 roku 

j. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030 
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k. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok 

l. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2022-2032 

m. uchwalenia budżetu Gminy Oleśnica na 2022 rok 

6. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

Ad 4.   Przyjęcie Protokołu Nr XL/21 z dnia 29 listopada 2021r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z XL sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.    

  

Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a. przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2022 rok 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 
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projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 4 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/  221   /21. 

 

b. przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Oleśnica na 2022 rok 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 4 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 
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Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/ 222   /21. 

 

c. zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Oleśnica a Gminą Chmielnik w 

zakresie zapewnienia obsługi informatycznej Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Oleśnicy na rok 2022 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 4 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/ 223    /21. 
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d. zmiany uchwały Nr XXXI/157/20 z dnia 29 grudnia 2020r. w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

zmienionej Uchwałą Rady Miejskiej Oleśnica Nr XXXVIII/200/21 z dnia 24 

września 2021r. 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 4 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/ 224    /21. 

 

e. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 
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Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 4 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/  225   /21. 

 

f. określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 4 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/ 226    /21. 

g. określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 4 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 
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Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/  227  /21. 

 

h. udzielenia pomocy finansowej 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 3 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały,   1 osoba przeciw 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/ 228   /21. 
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i. zatwierdzenia planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

Publicznej Szkoły Podstawowej im Stefana Żeromskiego w Oleśnicy i 

Przedszkola Gminnego im. św. Jana Pawła II w Oleśnicy prowadzonych przez 

Gminę Oleśnica w 2022 roku 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 4 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/ 229    /21. 

 

j. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Joanna Skórska – Sekretarz Miasta i Gminy. Pytań i uwag nie 

zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod 

głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/230   /21. 

 

k. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Joanna Skórska – Sekretarz Miasta i Gminy. Pytań i uwag nie 

zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/ 231  /21. 

 

 

l. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2022-2032 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 
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Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 4 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/ 232   /21. 

 

m. uchwalenia budżetu Gminy Oleśnica na 2022 rok 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana była 

na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 17 grudnia br. 

 

Pani Krystyna Bator – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o opinię Komisje Rady. 

Przewodniczący (Wiceprzewodniczący)   poszczególnych Komisji Rady poinformowali, że: 

Komisja Gospodarcza, Budżetu i Finansów – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 4 osoby za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały, 1 osoba nieobecna; 

Komisja Rewizyjna  – 4 osoby  za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

Radny Wiesław Czupryn zapytał o kwotę nadwyżki budżetowej z 2021 roku.  

Pani Sekretarz odpowiedziała, że planowana jest w kwocie około 3.500.000 zł  
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Pan Burmistrz uzupełnił, że na rachunku bankowym Gminy znajdują się środki finansowe z 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych , które mogą być wykorzystane dokładnie na te cele, na 

które zostały przeznaczone.  

Kontynuując Pan Burmistrz poinformował, że budżet gminy z roku na rok rośnie – strona wydatkowa 

na 2022 rok to około 34 milionów. Budżet w trakcie roku będzie ulegał zmianie, będzie to wynikało 

min. z ogłaszanych przetargów, czy tez nowych naborów o fundusze. Rosną dochody z pozyskanych 

funduszy, które są znaczone na dany cel ale nie rosną nam dochody własne. Subwencja oświatowa nie 

rośnie ale już wydatki na oświatę z roku na rok są coraz wyższe.  

Więcej pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XLI/ 333    /21. 

 

 

Ad. 7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz podziękował radnym za przyjęcie budżetu.  

- zakończyliśmy prace przy starej remizie, która będzie od lutego-marca Domem Kultury,  

- na luty planowany jest rozruch nowych reaktorów na oczyszczalni ścieków,  

 Pytań nie zgłoszono.  

   

Ad. 8 .   Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

 - radny Wiesław Krzysztof Czupryn  zapytał o obsadę kadrową w Ośrodku Zdrowia, czy jest 

stomatolog. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że owszem sygnał o odejściu stomatologa był, na dzień dzisiejszy nie 

posiadam informacji, czy Pani Kierownik znajdzie nowego stomatologa przynajmniej na część etatu.  



14 

 

Radny Wiesław Czupryn kontynuując zaproponował, że może dołożymy dodatkowe środki z budżetu 

gminy na pensum dla lekarzy, by zachęcić do pracy w naszym ośrodku, zapytał również czy został już 

rozstrzygnięty przetarg na odbiór odpadów komunalnych.  

Pan Burmistrz  poprosił o takich lekarzy, którzy chcieliby przyjść do pracy w naszym ośrodku.  W 

sprawie przetargu na odbiór odpadów komunalnych, przetarg został ogłoszony, rozstrzygniecie w 

pierwszym tygodniu stycznia.  

- radny Marian Tomasz Strzelecki zapytał kiedy rusza modernizacja oświetlenia ulicznego na ul. 

Zakościelne oraz o sprawę dobudowania chodnika do sklepu na ul. Pacanowskiej oraz zapytał o 

projekt obwodnicy III etap.  

Pan Burmistrz odpowiedział w sprawie obwodnicy – przygotowywany jest plan funkcjonalno- 

użytkowy, co do przejścia przy sklepie Dino umowa jest podpisana , w sprawie oświetlenia to kwestia 

około 2 miesięcy – to już jest zaprojektowane.  

- radny Marian Józef Tendera zapytał w sprawie wodociągu na „Wadówkę”.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że umówione jest spotkaniem z właścicielem wodociągu w sprawie 

zakupu tego odcinka.    

- radny Michał Sławomir Lalewicz poprosił o sprawdzenie lamp przy przedszkolu, ponieważ spora 

liczba lamp tam nie świeci.  

- radna Agnieszka Zofia Kosałka zapytał  kiedy zostanie zasypana „wyrwa” na ul. Wrzosy.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że ten łącznik od ul. Staszowskiej do ul. Wrzosy jest zakwalifikowany  

ale spróbujemy uzupełnić  asfaltem na zimno.   

 

Ad.  9  Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej i Pan Burmistrz złożyli radnym i wszystkim mieszkańcom 

życzenia Noworoczne.  

O godz. 12:40 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XLI sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

            

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XLI/21 znajduje się pod adresem :       

https://www.youtube.com/watch?v=gC33Y5fvHgQ 

  


